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Huursubsidies scholenbouw  -  Stand van zaken

De afgelopen jaren hebben al verschillende scholen van het gesubsidieerd onderwijs 
gebruikgemaakt van het huursubsidiesysteem voor de financiering van 
schoolinfrastructuur. Scholen kampen namelijk vaak met een capaciteitsprobleem: het 
huren van schoolgebouwen is daarbij een aantrekkelijk financieel alternatief om flexibel 
en snel onderwijsinfrastructuur te vernieuwen en bijkomende plaatsten te realiseren.

In zijn beleidsnota Onderwijs schrijft de minister: “Huur van een schoolgebouw kan een 
passende optie zijn in de globale huisvestingsstrategie van de schoolbesturen. Om de 
scholen voldoende opties te bieden, blijf ik daarom naast de reguliere investeringen en 
de DBFM-initiatieven inzake scholenbouw, huursubsidies aanbieden.”

1. Kan de minister een overzicht geven van de realisatiegraad van de reeds vroeger 
goedgekeurde huursubsidiedossiers scholenbouw? Hoeveel huursubsidiedossiers 
werden er goedgekeurd in de periode 2015-2019? Kan de minister daarbij een 
overzicht geven opgesplitst per jaar en per provincie, voor welke bedragen en 
hoeveel extra plaatsen erbij kwamen?

2. Hoeveel dossiers werden er ondertussen effectief gerealiseerd t.e.m. juni 2020 en 
hoeveel huursubsidiedossiers zullen er nog in 2020 voltooid worden? Graag 
opgesplitst per provincie en met vermelding van hoeveel extra plaatsen dat 
gecreëerd heeft.

3. Wat is het absolute en procentuele aandeel van de huursubsidies in het totaal van 
het meerjarig investeringsplan voor schoolinfrastructuur?
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ANTWOORD
op vraag nr. 664 van 23 juni 2020
van JO BROUNS

1. In bijlage vindt de Vlaamse volksvertegenwoordiger een overzicht van de 241 
goedgekeurde huurdossiers die lopende zijn of in afwachting van de start van de huur, 
met vermelding van het jaartal, de provincie, het toegekende subsidiebedrag en het 
aantal extra plaatsen. Dit sinds de opstart van het huidige systeem met periodieke 
oproepen sinds 2017.  

Voor de realisatiegraad kan ik verwijzen naar het antwoord op vraag 2. 

2. Tot en met juni 2020 zijn er 81 dossiers waarin de huur effectief reeds lopende is. 
Daar bovenop zou normaal gezien in 49 dossiers de huur (en bijgevolg ook de 
huursubsidie) dit jaar nog van start moeten gaan. Ik kan hiervoor verwijzen naar de 
kolom “opstartjaar huurperiode” in de tabel in bijlage.

3. We zetten op substantiële manier verder in op de mogelijkheid om schoolbesturen 
ruimte voor bijkomende plaatsen te laten huren en voorzien hiervoor de nodige 
middelen. 

Vanaf 2021 wordt jaarlijks een oproep gelanceerd.

In afwachting van de jaarlijkse goedkeuring van de begroting, wordt rekening 
gehouden met een verdubbeling op kruissnelheid tegen het einde van deze legislatuur 
(van jaarlijks 20,2 miljoen euro naar jaarlijks 40 miljoen euro).
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